

Falu Brukshundklubb

Protokoll för medlemsmöte

Plats: Klubbstugan Heden, Österå

Datum: 2023-09-05, kl. 19.00

- §1 **Mötets öppnande:** Gerda öppnar och välkomnar till mötet kl 19:01.
- §2 **Övriga frågor och fastställande av dagordning:** 3st övriga frågor anmälades.
1. SBK bruks.
2. SM 2024.
3. Hundensvecka.
- §3 **Val av två justerare:** Mötet valde Lena Nordström och Britt Van Reenen att justera protokollet.
- §4 **Styrelsens rapport:** Bruks SM 2024 är nu spikat och kommer att gå i Leksand.
Bytet av ett billigare bredband är gjort
Gerda har tätat fönster och dörrar i klubbstugan.
Vi har fått en första hjälpen låda för hund.
Maria Johnsson har hoppat av styrelsen.
När man swishar till klubben måste man komma ihåg att skriva vad det är man köpt tex kök eller rosett.
Diskussion om att göra reklam för bingolotter. Bingolotto online köp kan man välja vilken förening man vill stödja.
Offerter är på väg in för staketet.
- §5 **Kassörens rapport:** Se bilaga
- §6 **Sektoreernas rapporter:**
HUS: 8 kurser på gång i höst. Kurserna finns på hemsidan.
Gerda och Helene kommer att ta över HUS.

Tävling: 15/8 var det mästarklass i agility.
På klubben kommer vi ha bruksprov 23-24/9 och i lydnad 7-8/10.
2024 års tävlingar är under planering.
- §7 **Skrivelser:** Sandra Hederstedt undrar om vi är intresserad att ha en föreläsning om friskvård för hundar. Vi kan höra av oss om intresse finns och ev skradda sy något som passar oss.
- §8 **Klubbaktiviteter:** Vi har satt igång dom nu och Ida var först ut med ringträning. Flera kommer.
- §9 **Kläder:** Läger på 50kr/person på alla beställningar. 25st märken som kommer finnas på firman som man stryker på kläderna. Ida kommer att höra sig för om dom eventuellt kan sy upp brodyrmärken som man syr på själv.

§10 **Aktivitetsbanan:** Diskussion om man kanske ska ha en slinga i skogen istället. Eller prova med barkmull på den banan som finns. 3-4000 kr finns som kan läggas på aktivitetsbanan. Man kanske inte behöver så stor yta. Kari kollar hur mycket det kan kosta.

§11 **Övriga frågor:**

- SBK Bruks. Diskussion/förslag att vi ska ha en "brukscup" så det ska komma igång. Om det fanns några erfarna som kan visa upp bruksgrenarna. Säkert intressant för flera. Att man har en bruksdag och att det ska vara distriktet som står för det. Gerda tar upp det på distriktsmötet.
- SM . Att distriktet får SM 2024.
- Hundensvecka: Den fick vi ställa in pga avhopp att vi inte kan fullfölja och visa upp klubbens all verksamhet. Behöver planera tidigare till nästa år. Ta det med distriktet att dom kan lyfta detta.
- Förslag från klubbmedlemmar att ha fixardagar/arbetsdagar på klubben.

§12 **Nästa möte:** Medlemsmöte på klubben 2/11 kl 19:00.

§13 **Mötets avslutande:** Gerda avslutar mötet kl 20:23.

Ordförande

Protokollförare

Justerare

Justerare